



شركة المجموعة المشتركة للمقاولات

شركة مساهمة كويتية عامة (ش.م.ك.ع.) رأس المال المدفوع د.ك 17,157,606.100
Kuwaiti Public Shareholding Company (K.S.C.) Paid up capital KWD 17,157,606.100

Combined Group Contracting Co. (K.S.C.)

الكويت في: 2026/07/28 Date

الإشارة: CGC-EXP-11229 Ref

السادة/ هيئة أسواق المال
المحترمين
السادة/ شركة بورصة الكويت
المحترمين
دولة الكويت
قبة طيبة وبعد،،،

Subject: Disclosure regarding the Contribution to the "Kuwait Emergency Response Fund"

الموضوع: افصاح بخصوص المساهمة في صندوق الكويت للاستجابة الطارئة

Driven by the company's corporate social responsibility and its belief in the importance of national initiatives that contribute to serving the community, the Board of Directors of Combined Group Contracting Company announces the company's contribution to the Kuwait Emergency Response Fund in the amount of USD 1,000,000 (One Million US Dollars).

انطلاقاً من المسؤولية المجتمعية للشركة وإيماناً بأهمية المبادرات الوطنية التي تسهم في خدمة المجتمع يعلن مجلس إدارة شركة المجموعة المشتركة للمقاولات، مساهمة الشركة في صندوق الكويت للاستجابة الطارئة بمبلغ وقدره \$1,000,000 مليون دولار أمريكي

Please find Form No. (10) - disclosure of material information. Duly fulfilled, in implementation of the instructions of the Capital Markets Authority in this regard.

تجدون مرفق طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية (ملحق رقم 10)، مستوفي حسب الأصول، تنفيذاً لتعليمات السادة هيئة أسواق المال في هذا الشأن.

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام


أحمد علي العقلة
مدير إدارة شئون المساهمين



المرفقات: -

- نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية (ملحق رقم 10)
- Form No. (10) - disclosure of material information

Tel. : 222 54545 - Fax : 222 54230 - 222 54232

P.O. Box: 4819 - Safat 13049 Kuwait

C.R. : 13595

www.cgc-kw.com

info@cgc-kw.com

تلفون : ٢٢٢٥٤٥٤٥ - فاكس : ٢٢٢٥٤٢٣٠ - ٢٢٢٥٤٢٣٢

ص.ب : ٤٨١٩ - الصفاة ١٣٠٤٩ الكويت

س.ب. ١٣٥٩٥

www.cgc-kw.com

info@cgc-kw.com



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Disclosure of Material Information Form

Date	28/07/2026	2026/07/28	التاريخ
Name of Listed Company	Combined Group Contracting Co. (K.S.C)	شركة المجموعة المشتركة للمقاولات (ش.م.ك.ع)	اسم الشركة المدرجة
Disclosure title	Disclosure regarding the Contribution to the "Kuwait Emergency Response Fund"	إفصاح بخصوص المساهمة في صندوق الكويت للاستجابة الطارئة	عنوان الإفصاح*
Material Information	Driven by the company's corporate social responsibility and its belief in the importance of national initiatives that contribute to serving the community, the Board of Directors of Combined Group Contracting Company announces the company's contribution to the Kuwait Emergency Response Fund in the amount of USD 1,000,000 (One Million US Dollars).	انطلاقاً من المسؤولية المجتمعية للشركة وإيماناً بأهمية المبادرات الوطنية التي تسهم في خدمة المجتمع يعلن مجلس إدارة شركة المجموعة المشتركة للمقاولات، مساهمة الشركة في صندوق الكويت للاستجابة الطارئة بمبلغ وقدره \$1,000,000 مليون دولار أمريكي	المعلومة الجوهرية
Significant Effect of the material information on the financial position of the company	A one-off expense equivalent to KWD 308,000, which will be reflected in the Company's financial statements for the Third quarter (Q3) of 2026.	مصرف لمرة واحدة بمبلغ يعادل 308,000 دينار كويتي، والذي سينعكس أثره على البيانات المالية للشركة خلال الربع الثالث من عام 2026.	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

أحمد علي العقلة

مدير إدارة شئون المساهمين

